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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA KOLAN 

JEDINSTVENI UPRAVNI ODJEL 

KLASA: 021-05/20-01/03 

UR.BROJ: 2198/33-03/02-20-4 

Kolan, 04. travnja 2020. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

 sa 36. (trideset i šeste) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 04. travnja 

elektronskim putem s početkom u 11:20 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

 

1. Ivica Prtorić, potpredsjednik Općinskog vijeća 

2. Mladen Šuljić 

3. Ivan Čemeljić 

4. Bogumil Šugar 

5. Ante Zubović 

6. Branimir Tauzer 

7. Šime Gligora 

8. Ante Prtorić 

9. Mario Baričević 

 

 

 

 

 

Ostali prisutni: 

1. Marin Pernjak, načelnik 

2. Lorena Šugar, pročelnica 

 

 

 

 

 

Zapisničarka 

Anđela Paladina 
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 Potprdsjednik Općinskog vijeća Ivica Prtorić otvara 36. sjednicu u 11:20 h ( u daljnjem 
tekstu Predsjedavajući) utvrdio da je prisutno svih 9 vijećnika. 
 
GLASOVANJE o prijedlogu Dnevnog reda: 
 
ZA: 9 vijećnika (Ante Prtorić,  Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan Čemeljić, Mladen 

Šuljić, Branimir Tauzer, Mario Baričević, Šime Gligora) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
 
 

 
JEDNOGLASNO je usvojen sljedeći Dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
 

1. Izvješće Mandatne komisije 

- Svečana prisega 

2. Izbor predsjednika Općinskog vijeća 

3. Izvješće načelnika o aktualnom stanju u Općini Kolan – usmeno 

 

 

 
 

AD.1. Izvješće Mandatne komisije 

- Svečana prisega 

 
 
 
 

Predsjedavajući otvara točku Dnevnog reda te daje izvješće Mandatne komisije o 
stavljanju mandata Grgice Šuprahe u mirovanje te da su ispunjeni uvjeti da ga zamijeni Mario 
Baričević 
Predsjedavajući daje svečanu prisegu prema novom vijećniku Mariu Baričeviću: 
''Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Kolan obnašati 

savjesno i odgovorno i da ću se u prvom redu držati ustava i zakona i poštivati pravni poredak te 

da ću se zauzimati za svekoliki napredak Općine Kolan i Republike Hrvatske.'' 

Na što vijećnik Mario Baričević odgovara: ''Prisežem'' 

 

 

 
 Prije otvaranja 2. točke Dnevnog reda Predsjedavajući umoljava vijećnike da svojim 

odgovorom Potvrđujem utvrde da su sukladno članku 92. Statuta Općine Kolan predsjedniku vijeća 

Grgici Šupraha prestala prava na temelju obavljanja dužnosti s 4. travnja. 

 

Svih 9 vijećnika potvrdilo je prestanak prava na temelju obavljanja dužnosti s danom 04. travnja. 
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AD. 2. Izbor predsjednika Općinskog vijeća 

 

Predsjedavajući otvara 2. točku te stavlja na glasovanje prijedlog vijećnika Ante Prtorića, 

Mladena Šuljića i Bogumila Šugara koji predlažu za predsjednika vijeća Bogumila Šugara.  

 

GLASOVANJE 

 

ZA: 3 (Bogumil Šugar, Ante Prtorić, Mladen Šuljić) 

PROTIV: 5 ( Branimir Tauzer, Mario Baričević, Šime Gligora ,Ante Zubović, Ivan 

Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 1 (Ivica Prtorić) 

 

VEĆINOM glasova PROTIV prijedlog nije prihvaćen. 

 

 

Predsjedavajući prelazi na drugi prijedlog vijećnika Ante Zubovića, Ivana Čemeljića i Šime 

Gligore koji predlažu Antu Zubovića za predsjednika vijeća 

 

GLASOVANJE: 

 

ZA: 5 (Mario Baričević, Šime Gligora ,Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Ivica Prtorić) 

PROTIV: 3 (Bogumil Šugar, Ante Prtorić, Mladen Šuljić) 

SUZDRŽAN: 1 (Branimir Tauzer) 

 

VEĆINOM glasova ZA Ante Zubović imenovan je za predsjednika vijeća. 

 

Predsjedavajući moli novoimenovanog predsjednika da preuzme sjednicu. 
Predsjednik vijeća Ante Zubović preuzima sjednicu zahvaljuje se vijećnicima na 
ukazanom povjerenju te nastavlja sa Dnevnim redom. 
 
 

AD. 3.  Izvješće načelnika o aktualnom stanju u Općini Kolan – usmeno 

 

 Predsjedavajući daje prijedlog obzirom da se sjednica održava elektronskim putem te 

načelnik nije u mogućnosti iznijeti izvještaj usmeno, izvještaj preda elektronskim putem 

odnosno putem maila pismeno te daje prijedlog na glasovanje. 

 Načelnik Marin Pernjak povlači svoju točku Dnevnog reda obzirom da je eletronska 

sjednica sazvana sa jučerašnjim datumom (03. travnja) te izvješće nema spremno. 

 

Mario Baričević postavlja pitanje Načelniku: Je li je istina da je od 01.travnja Općina Kolan 

u blokadi, kao i računi u HPB banci i Partner Banci? 

Načelnik: Odgovor ćete dobiti pismenim putem obzirom da više ne mogu prisutan na 

elektronskoj sjednici zbog dogovorenih obaveza. 

 

Branimr Tauzer daje prijedlog Zaključka o mjerama pomoći gospodarstvu. 

 

Predsjedavajući prijedlog Zaključka će staviti na Dnevni red naredne sjednice te moli 

vijećnike da razmotre prijedlog također obavještava vijećnike da će se sjednice Općinskog 

vijeća obzirom na situacija sa virusom COVID 19 održavati isključivo elektronskim putem. 

 
 

 



4 

 

 
 
Predsjedavajući zatvara sjednicu u 12:59 h. 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

Općinsko vijeće Općine Kolan 
Potpredsjednik Općinskog vijeća 

Ivica Prtorić 
 

Općinsko vijeće Općine Kolan 
Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Zubović 
 
 
 

Zapisničarka 
Anđela Paladina 

 
 


